
 
 

Ljunghedens Samfällighetsförening 

 

 

 

 

Styrelsemötesprotokoll 1404, Ljungheden samfällighetsförening 

tisdagen den 13/5 2014 

 

Tid:  1900 

Plats:    

Närvarande: Kenth Grossman – ordförande ;Joakim Vallejo vice ordförande; 

Stefan Ljungar – kassör; Erik Holm –  sekreterare; Mikael Alesch , 

Marianne  Petri Hemvik -  suppleanter;   

  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 

 

2. Justering av föregående mötesprotokoll 
 

3. Undercentralen 
Inget att rapportera 

 
4. Samverkan mot brott 

 
5. Ekonomi 

Värmekostnaden till och med april ligger 14.6% bättre än budget vilket motsvarar   

+ 76000 kr 
 

6. Skrivelser 
 

7. Aktivitetslista 
 

8. Nyinflyttade medlemmar 
Styrelsen hälsar de nya medlemmarna på björnflokevägen 95 välkomna ! 
 

9. Övriga frågor 
- Samfällighetens enda ek som ev hämmas av närgången tall har påtittats av 



 
 

arborist. Denne tycker att båda ska stå kvar som de är. Visserligen kan man ta bort 

de nedre grenarna på tallen för att ev främja ekens tillväxt, men å andra sidan kan 

lågt sittande grenar på en tall ha ett estetiskt egenvärde. 

- I samråd med de närmast berörda avvaktas med åtgärda buskarna vid buskarna vid 

garageändan i Jungfrulinet.  

- Buskarna kring de yttersta parkeringsplatserna klipptes hårt på städdagen (istället 

för att grävas upp). Detta för att öka parkeringutrymmet. 

- Styrelsen påminner om att Ljunghedens samfällighetsförening har en facebook 

sida sen 1 år tillbaka. Hade vid senaste kontroll 12 vänner, ett gilla och inga 

kommentarer. Finns således stora möjligheter att utnyttja den bättre, om behovet 

finns. 
 
 

10. Nästa möte 
10/6 kl 19.00 i styrelselokalen 
 

11. Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet.  

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

………………………………. 

Erik Holm 

 

 

 

 

Justeras    Justeras 

 

 

 ……………………………..  ……………………………... 

 Kenth Grossman   Stefan Ljungar 

 

 

 

Protokollet är undertecknat av ovanstående. Original finns för påseende hos 

styrelsen.  


